
ЧРЕЗ:
Д-Р КРИСТИЯН КИРИЛОВ

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ -  СВИЩОВ

до
Д-Р ГЕНЧО ГЕНЧЕВ

КМЕТ НА ОБЩИНА СВИЩОВ

УЛ. “ЦАНКО ЦЕРКОВСКИ“ №2 

ГР. СВИЩОВ, 5250

ПИТАНИЯ

от

Цветелин ' ; Борисов - общински съветник при Общински съвет - Свищов,

мандат 2023-2027 година от групата "Заедно за Свищов"

УВАЖАЕМИ Д-Р ГЕНЧЕВ,

На основание чл. 33, ал. 1, т. 4 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА), rbr връзка с чл. 76, ал. 2 от Правилника за организацията и 
дейността на Общински съвет - Свищов, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация, моля да получа отговор на следните питания:

Пи гане 1: Възможно ли е да се изгради пешеходна пътека тип "легнал полицай" па ул. 
"Патриарх Евтимий" в зоната на спирката срещу блок 3 в ж.к. “Младост“, с цел 
ограничаване на скоростта на преминаващите автомобили, които се движат с висока 
скорост? Това би подобрило безопасността на децата от ж.к. "Младост", които рано 
сутрин чакат автобусите за училище, като се има предвид, че подобни съоръжения вече 
са изградени в участъка на хранителен магазин "Каприз" и в района на "Корпус Юг", но 
липсва такова в централната част на улицата.

Питане 2: Допълнително информация относно "Дунавски индустриален технологичен 
парк"

Въпрос 1: При желание за придобиване от инвеститор на парцел в "Дунавски 
индустриален технологичен парк", на какви условия трябва да се отговори, за да бъде 
реализирана производствена дейност?

Въпрос 2: Какви са правните и финансовите последици ако се закупи парцел, но не се 
реализира никаква производствена дейност върху него?



Въпрос 3: Какви видове производства ще се допускат в "Дунавски индустриален 
технологичен парк", като се има предвид необходимостта от съобразяване с жилищната 
зона, която се намира в съседство?

С уважение:
<

(общинскЬ4въветг1Тшк при Общински съвет - Свищов)
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